元智大學 中國語文學系 擋修科目表 
Dept. of Chinese Linguistics & Literature, Yuan Ze University
List of Prerequisites Courses
（111學年度入學新生適用Academic Year 2022）
111.04.20 一一○學年度第六次教務會議通過
Passed by the 6th Academic Affairs Meeting, Academic Year 2021, on April 20, 2022
113.05.01 一一二學年度第八次教務會議修訂通過
Amended by the 8th Academic Affairs Meeting, Academic Year 2023, on May 01, 2024
	先修科目 Prerequisites
	擋修科目 Prerequisites
	備註 Remarks

	課名 Course Name
	分數 Score
	課名 Course Name
	

	語言學概論（一）
Introduction of Linguistics(I)
	40
	語言學概論（二）
Introduction of Linguistics(II)
	

	現代文學創意習作（一）
A Selection of Modern Chinese Literature and Creative Writing(I)
	40
	現代文學創意習作（二）
A Selection of Modern Chinese Literature and Creative Writing(II)
	

	二十世紀中國文學史（一）
History of Chinese Twentieth Century Literature(I)
	40
	二十世紀中國文學史（二）
History of Chinese Twentieth Century Literature(II)
	

	中國文學史（一）
History of Chinese Literature(I)
	40
	中國文學史（二）
History of Chinese Literature(II)
	

	詩選及習作(一)
Selected Poems with Writing Exercise(I)
	40
	詩選及習作(二)
Selected Poems with Writing Exercise(II)
	

	詞選及習作(一)
Selected Ci with Writing Exercise(I)
	40
	詞選及習作(二)
Selected Ci with Writing Exercise(II)
	

	中國思想史（一）
History of Chinese Philosophy(I)
	40
	中國思想史（二）
History of Chinese Philosophy(II)
	


· 本系凡分(一)、 (二)上下學期開設之必修課程，均須先修習（一），始得修習（二），上下學期皆修畢者，始承認該科學分。
For compulsory subjects of faculty that subdivided into parts to be taken on first (1st) and second (2nd) semester; credit points will only be recognized with both semesters completed.
· 本系必修課程，上學期總成績未達40分者，不得續修下學期。
For compulsory subjects of faculty, students must score 40 marks and above before joining the next semester.
· 自113學年度起凡本系開設之必選修課程，取消「 (一)、(二)上下學期課程，須先修過（一），且學期成績達40分以上，始可修（二）」之規定，本系所有課程皆不設擋修。
Starting from the 113th academic year, all compulsory elective courses offered by the department will be abolished, and the requirement of "(1) and (2) courses in the first and second semesters must be taken first and the semester score of 40 points or above can be taken (2)", and all courses of the department will not be blocked.
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